
 Dz-08.0021.30.2017 

 
PROTOKÓŁ 

z XXX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

z dnia 22 lutego 2017 r. 

(godz. 18:00) w siedzibie Rady Dzielnicy VIII Dębniki  

przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 
 

 

 Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz przywitał radnych Dzielnicy VIII, na podstawie 

listy obecności (w załączeniu) stwierdził quorum i otworzył XXX sesję Rady Dzielnicy VIII 

Dębniki w dniu 22 lutego 2017 r.   

 

   

P. A. Puszkarz przedstawił projekt porządku obrad: 

 

1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

3. Informacje Radnych Miasta Krakowa. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                            

i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 317.    

5. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                            

i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 318. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                           

i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – ul. Dziewiarzy – druk 

nr 319. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów Zielonych                           

i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – Park Zakrzówek 

– druk nr 320. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy VIII Dębniki 

– druk nr 321. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ulicy Wrony w Krakowie – druk nr 322. 

10.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu progów zwalniających na ulicy Działowskiego w Krakowie – druk nr 323. 

11.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk nr 324. 

12.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu progów zwalniających przy ulicy Promowej w Krakowie – druk nr 325. 

13.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk nr 326. 
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14.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ulic Babińskiego i Skotnickiej                             

od ul. Bunscha do ul. Trockiego w Krakowie – druk nr 327. 

15.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Orzechowej przez Las Borkowski                       

do ul. Zawiłej, wzdłuż ul. Zawiłej do ul. Nowej Bartla w Krakowie – druk nr 328. 

16.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

opracowania wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji rozbudowy ul. Kozienickiej                  

w Krakowie na odcinku od ul. Skotnickiej do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki – druk                  

nr 329. 

17.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 189/48, 189/58, 189/62, 189/67, 189/65 

obręb 40 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych przy ul. Batalionów Chłopskich         

w Krakowie – druk nr 330. 

18.  Rozpatrzenie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego                               

dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa parku rzecznego Wilga w zakresie 

budowy amfiteatru, ciągów pieszych, rowerowych, schodów terenowych, parkingu                 

dla rowerów, obiektów małej architektury i oświetlenia z infrastrukturą techniczną                 

wraz ze zmianą zagospodarowania i ukształtowania terenu przy ulicach Brożka, 

Borsuczej, Ruczaj i Rzemieślniczej w Krakowie” – druk nr 331. 

19.  Oświadczenia i komunikaty. 

 

 

Ad. 1. 

 

P. A. Puszkarz zapytał czy są uwagi do projektu porządku obrad, który radni otrzymali. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego 

planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2018 - druk                      

nr 332.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 19, a dotychczasowy punkt 19 Oświadczenia i komunikaty będzie 

rozpatrywany jako ostatni.   

P. A. Puszkarz poinformował, że wpłynął wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 333.  

P. A. Puszkarz poddał wniosek pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że wniosek został przyjęty. 

P. A. Puszkarz poinformował, że wprowadzony projekt uchwały będzie umieszczony                           

w porządku obrad jako punkt 20, a Oświadczenia i komunikaty jako punkt 21.   
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P. A. Puszkarz stwierdził, że projekt porządku obrad wraz z wprowadzonymi projektami uchwał 

będzie stanowił porządek obrad sesji. 

 

Ad. 2. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu z XXIX sesji 

Rady Dzielnicy VIII Dębniki w związku z tym stwierdził, że protokół z XXIX sesji Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki zostały przyjęty. 

 

Ad. 3. 

 

P. A. Puszkarz stwierdził, że nie przybył na sesję żaden z radnych Miasta Krakowa, w związku  

z tym przechodzimy do rozpatrzenia pkt. 4 porządku obrad. 

  

Ad. 4. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 317. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów Zielonych                          

i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 317. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa 

w Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk                      

nr 317. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/314/2017. 

 

Ad. 5. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji 

Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 318. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Terenów Zielonych                          

i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 318. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa 

w Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk                      

nr 318. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 
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P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 18 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/315/2017. 

 

Ad. 6. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – ul. Dziewiarzy                  

– druk nr 319. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu – ul. Dziewiarzy – druk nr 319. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie ustanowienia trwałego zarządu                   

– ul. Dziewiarzy – druk nr 319. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/316/2017. 

 

Ad. 7. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Terenów 

Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – Park 

Zakrzówek – druk nr 320. 

P. P. Turcza odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Terenów Zielonych i Ochrony 

Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego zarządu – Park Zakrzówek – druk nr 320. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Terenów Zielonych i Ochrony Środowiska w sprawie przekazania prawa trwałego 

zarządu – Park Zakrzówek – druk nr 320. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/317/2017. 

 

Ad. 8. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury Rady 

Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 321. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk 

nr 321. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie przyjęcia rezygnacji z członkostwa w Komisji Infrastruktury 
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Rady Dzielnicy VIII Dębniki – druk nr 321. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wziął p. P. Rusocki. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/318/2017. 

 

Ad. 9 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie oznakowania na ulicy Wrony w Krakowie – druk nr 322. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

oznakowania na ulicy Wrony w Krakowie – druk nr 322. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie oznakowania na ulicy Wrony w Krakowie – druk nr 322. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/319/2017. 

 

Ad. 10. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Działowskiego w Krakowie               

– druk nr 323. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu progów zwalniających na ulicy Działowskiego w Krakowie – druk nr 323. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających na ulicy Działowskiego                       

w Krakowie – druk nr 323. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. B. Paszkowski, p. R. Torba, p. M. Dziarmagowski, p. Ł. Balon. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 za, 1 przeciw, 3 wstrzymujące się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/320/2017. 

 

 

Ad. 11. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018                                  

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego – druk nr 324. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej Prognozy 
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Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk nr 324. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018                  

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego – druk nr 324. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. P. Turcza. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/321/2017. 

 

Ad. 12. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających przy ulicy Promowej w Krakowie                      

– druk nr 325. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

montażu progów zwalniających przy ulicy Promowej w Krakowie – druk nr 325. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających przy ulicy Promowej                            

w Krakowie – druk nr 325. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. P. Rusocki, p. M. Sobieraj, p. Ł. Balon, p. K. Gacek, p. R. Piętka, 

p. P. Turcza, p. A. Puszkarz, p. W. Wyrwa, p. M. Dziarmagowski, p. P. Bystrowski,                         

p. B. Paszkowski. 

P. Ł. Balon złożył wniosek o głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie montażu 

progów zwalniających przy ulicy Promowej w Krakowie – druk nr 325, podpisany przez 5 

radnych. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

P. K. Gacek wyczytywał kolejno, w porządku alfabetycznym nazwiska radnych, którzy oddawali 

głos, a następnie powtarzał wynik glosowania, który został zapisany do protokołu. 

P. Łukasz Balon - przeciw 

P. Wioletta Bereziewicz – nieobecna 

P. Paweł Bystrowski – za 

P. Marek Dziarmagowski - przeciw 

P. Krzysztof Gacek - przeciw 

P. Halina Krawczak - za 

P. Krzysztof Laskowski - za 

P. Aneta Pałka - przeciw 

P. Bartosz Paszkowski - za 

P. Renata Piętka - przeciw 

P. Arkadiusz Puszkarz – wstrzymał się 

P. Piotr Rusocki - przeciw 

P. Sławomir Siekacz - przeciw 

P. Paweł Skrzypiec – za 

P. Marek Sobieraj - za 
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P. Antoni Stawarz – wstrzymał się 

P. Piotr Szewczyk – wstrzymał się 

P. Rafał Torba – za 

P. Piotr Turcza - za 

P. Urszula Twardzik – przeciw 

P. Wiesław Wyrwa – nie brał udziału w głosowaniu 

Wynik głosowania: 8 za, 8 przeciw, 3 wstrzymujące się, 1 osoba nie brała udziału w głosowaniu, 

1 osoba nieobecna. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że uchwała nie została podjęta.    

 

Ad. 13. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018                               

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego – druk nr 326. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk nr 326. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018                    

oraz do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego – druk nr 326. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

P. Ł. Balon zgłosił wniosek o 5 minut przerwy w obradach. 

P. A. Puszkarz ogłosił 5 minut przerwy w obradach. 

Po przerwie p. A. Puszkarz wznowił obrady.  

P. P. Rusocki zgłosił poprawkę do projektu uchwały wniesionego przez Komisję Infrastruktury   

w sprawie wprowadzenia do budżetu Miasta Krakowa na rok 2018 oraz do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego – druk                  

nr 326. 

P. A. Puszkarz poddał poprawkę pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził, że poprawka została przyjęta. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały wraz z przyjętą poprawką pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/322/2017. 

 

Ad. 14. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ulic Babińskiego                           

i Skotnickiej od ul. Bunscha do ul. Trockiego w Krakowie – druk nr 327. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ulic Babińskiego i Skotnickiej od ul. Bunscha                    

do ul. Trockiego w Krakowie – druk nr 327. 



8 

 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ulic Babińskiego     

i Skotnickiej od ul. Bunscha do ul. Trockiego w Krakowie – druk nr 327. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/323/2017. 

 

Ad. 15. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Orzechowej przez Las 

Borkowski do ul. Zawiłej, wzdłuż ul. Zawiłej do ul. Nowej Bartla w Krakowie – druk nr 328. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Orzechowej przez Las Borkowski                       

do ul. Zawiłej, wzdłuż ul. Zawiłej do ul. Nowej Bartla w Krakowie – druk nr 328. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie koncepcji budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Orzechowej 

przez Las Borkowski do ul. Zawiłej, wzdłuż ul. Zawiłej do ul. Nowej Bartla w Krakowie – druk 

nr 328. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/324/2017. 

 

Ad. 16. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie opracowania wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji rozbudowy 

ul. Kozienickiej w Krakowie na odcinku od ul. Skotnickiej do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki               

– druk nr 329. 

P. P. Rusocki odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Infrastruktury w sprawie 

opracowania wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji rozbudowy ul. Kozienickiej                  

w Krakowie na odcinku od ul. Skotnickiej do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki – druk                  

nr 329. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Infrastruktury w sprawie opracowania wielowariantowej i wielobranżowej koncepcji 

rozbudowy ul. Kozienickiej w Krakowie na odcinku od ul. Skotnickiej                                               

do ul. Starzyńskiego/Szerokie Łąki – druk nr 329. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 19 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/325/2017. 
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Ad. 17. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                      

i Planowania Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 189/48, 189/58, 189/62, 189/67, 189/65 

obręb 40 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych przy ul. Batalionów Chłopskich                           

w Krakowie – druk nr 330. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 189/48, 189/58, 189/62, 189/67, 189/65 obręb 40 

jednostka ewidencyjna Podgórze położonych przy ul. Batalionów Chłopskich w Krakowie – druk 

nr 330. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie zbycia działek nr 189/48, 189/58, 

189/62, 189/67, 189/65 obręb 40 jednostka ewidencyjna Podgórze położonych                                 

przy ul. Batalionów Chłopskich w Krakowie – druk nr 330. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/326/2017. 

 

Ad. 18. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Strategii                      

i Planowania Przestrzennego w ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego                               

dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa parku rzecznego Wilga w zakresie budowy 

amfiteatru, ciągów pieszych, rowerowych, schodów terenowych, parkingu dla rowerów, 

obiektów małej architektury i oświetlenia z infrastrukturą techniczną wraz ze zmianą 

zagospodarowania i ukształtowania terenu przy ulicach Brożka, Borsuczej, Ruczaj                                    

i Rzemieślniczej w Krakowie” – druk nr 331. 

P. S. Siekacz odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Strategii i Planowania 

Przestrzennego w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu publicznego dla zamierzenia 

inwestycyjnego pn.: „Budowa parku rzecznego Wilga w zakresie budowy amfiteatru, ciągów 

pieszych, rowerowych, schodów terenowych, parkingu dla rowerów, obiektów małej architektury 

i oświetlenia z infrastrukturą techniczną wraz ze zmianą zagospodarowania i ukształtowania 

terenu przy ulicach Brożka, Borsuczej, Ruczaj i Rzemieślniczej w Krakowie” – druk nr 331. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Strategii i Planowania Przestrzennego w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji celu 

publicznego dla zamierzenia inwestycyjnego pn.: „Budowa parku rzecznego Wilga w zakresie 

budowy amfiteatru, ciągów pieszych, rowerowych, schodów terenowych, parkingu dla rowerów, 

obiektów małej architektury i oświetlenia z infrastrukturą techniczną wraz ze zmianą 

zagospodarowania i ukształtowania terenu przy ulicach Brożka, Borsuczej, Ruczaj                                      

i Rzemieślniczej w Krakowie” – druk nr 331. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 
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P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/327/2017. 

 

Ad. 19. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego                           

do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2018 - druk nr 332. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie wniosku 

do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej                                      

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania inwestycyjnego planowanego do realizacji przez 

Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016 – 2018 - druk nr 332. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia                        

do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego zadania 

inwestycyjnego planowanego do realizacji przez Radę Dzielnicy VIII Dębniki w latach 2016                   

– 2018 - druk nr 332. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/328/2017. 

 

Ad. 20. 

 

P. A. Puszkarz poprosił o odczytanie projektu uchwały wniesionego przez Komisję Edukacji                 

w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII 

Dębniki na rok 2017 - druk nr 333. 

P. P. Skrzypiec odczytał projekt uchwały wniesiony przez Komisję Edukacji w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017                   

- druk nr 333. 

P. A. Puszkarz przedstawił opinię Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki do projektu uchwały                       

Komisji Edukacji w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VIII Dębniki na rok 2017 - druk nr 333. 

P. A. Puszkarz otworzył dyskusję i zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos. 

W dyskusji udział wzięli: p. Ł. Balon, p. U. Twardzik, p. B. Augustyniak. 

P. A. Puszkarz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie: 20 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr XXX/329/2017. 

 

Ad. 21 

 

P. A. Puszkarz zwołał XXXI sesję Rady Dzielnicy VIII Dębniki na dzień 22 marca 2017 r.                   

o godzinie 18:00. 

P. A. Puszkarz poinformował, że w dniu 7 marca 2017 r. o godzinie 13:00 odbędzie się odbiór 

bieżącego utrzymania ogródków jordanowskich. Miejsce spotkania: ogródek jordanowski                     
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przy ul. Pietrusińskiego. Zgłoszenia udziału do 2 marca 2017 r. do godziny 16:00. 

P. R. Torba poinformował, że w dniu 9 marca 2017 r. o godzinie 17:30 w siedzibie Rady 

Dzielnicy VIII odbędzie się spotkanie informacyjne dotyczące budżetu obywatelskiego. 

P. P. Bystrowski poinformował, że w dniu 3 marca 2017 r. o godzinie 18:00 w Szkole 

Podstawowej Nr 25 przy ul. Komandosów 29 odbędzie się spotkanie w sprawie projektu Mobilny 

Kraków opracowanego przez Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu. 

P. A. Puszkarz poinformował, że materiały do pierwszego numeru „Kuriera Podwawelskiego” 

należy przesyłać do 15 marca br. 

P. P. Rusocki poinformował, że posiedzenie Komisji Infrastruktury odbędzie się w dniu 7 marca 

2017 r. o godzinie 18:00. 

P. M. Dziarmagowski poinformował, że posiedzenie Komisji Strategii i Planowania 

Przestrzennego odbędzie się w dniu 8 marca 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. P. Rusocki poinformował o problemach z frekwencją na posiedzeniach Komisji 

Infrastruktury. 

W dyskusji udział wziął p. M. Dziarmagowski. 

P. M. Sobieraj poinformował, że posiedzenie Komisji Praworządności odbędzie się                        

w dniu 22 marca 2017 r. o godzinie 17:00. 

P. W. Wyrwa poinformował, że posiedzenie Komisji Rewizyjnej odbędzie się w dniu 7 marca 

2017 r. o godzinie 17:30. 

P. H. Krawczak poinformowała, że posiedzenie Komisji Edukacji odbędzie się w dniu 15 marca 

2017 r. o godzinie 17:30. 

P. U. Twardzik podsumowała przebieg przeglądów placówek oświatowych oraz poinformowała 

o konieczności wymiany urządzeń zabawowych przy przedszkolach. 

W dyskusji udział wzięli: p. R. Piętka, p. M. Dziarmagowski. 

P. K. Gacek przedstawił sprawę przygotowania zmian w Statutach Rad Dzielnic. 

W dyskusji udział wzięli: p. A. Puszkarz, p. U. Twardzik.  

P. A. Puszkarz przedstawił sytuację placówek oświatowych z terenu Dzielnicy VIII Dębniki. 

W dyskusji udział wzięli: p. K. Gacek, p. Ł. Balon, p. P. Rusocki, p. U. Twardzik,                            

p. H. Krawczak, p. P. Skrzypiec, p. R. Piętka. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął 

obrady XXX sesji Rady Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 19:55). 

 

 

Protokołowała:       Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady         

i Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  


